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Zápisnica 

26. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

24. mája 2022 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Aktuálne záležitosti 

2.1 Novely zákonov a ich aplikácia na Trnavskej univerzite v Trnave 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Príprava koncepčného materiálu 

„Výročná správa Trnavskej univerzity o činnosti za rok 2021“.  

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Analýza efektivity vydávaných 

publikácií Edičného plánu TU (z ekonomického a vedecko-výskumného hľadiska) – 

aktualizácia s dátami z roku 2021. 

4.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Analýza efektivity podpory publikácií 

prostredníctvom Grantového fondu TU (z ekonomického a vedecko-výskumného 

hľadiska) – aktualizácia podľa dát z roku 2021. 

4.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Analýza publikačnej a grantovej 

činnosti univerzity za rok 2021 (podľa nového návrhu sústavy študijných / vedných 

odborov).   

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

 Ročný plán úloh 

 6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Organizácia podujatia „30 rokov 

Trnavskej univerzity“. 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 – Vyhodnotenie študijných programov 

posudzovaných SAAVVŠ SR v rámci vnútorného systému kvality univerzity z pohľadu 

ich finančnej efektívnosti.  

7.2. Informácia o stave plnenia úloha RPÚ 2022 - Pokračovať v aktualizácii  katalógu 

pracovných činností univerzity a jej súčastí.   

Aktuálne záležitosti 
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7.3 Prerokovanie a schválenie návrhu Dodatku č. 4 k Smernici rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave č. 17/2006 o pravidlách hospodárenia s majetkom Trnavskej 

univerzity v Trnave 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Aktuálne záležitosti 

8.1 Informácia o zverejnení nového obsahu webovej podstránky Vnútorný systém kvality 

Trnavskej univerzity v Trnave 

8.2 Informácia o spôsobe a termíne spustenia predmetovej ankety a ankety spokojnosti 

študentov 

9.   Rozličné 

 

 

Bod 1 

 26. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, ospravedlnil neprítomnosť JUDr. 

Zuzany Nevolnej, PhD., prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu. Členov KR TU 

oboznámil s navrhnutým programom a požiadal ich o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s 

návrhom programu tak, ako bol uvedený v pozvánke. 

Bod 2 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o schválení návrhu rozpočtu univerzity Akademickým senátom TU (ďalej len „AS TU“), 

- o zasadnutí výjazdového KR TU v termíne 8. – 9. júna v Topoľčiankach,  

- o udelení čestného doktorátu kardiológovi a rektorovi Semmelweisovej univerzity v Budapešti, 

dr. Bélovi Merkelymu, 

- o najbližšom zasadnutí Vedeckej rady TU, kde zároveň v krátkosti oboznámil členov KR TU 

s programom. 

 

2.1  

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o novelách zákonov a ich aplikácií na 

Trnavskej univerzite v Trnave. V súvislosti s nadobudnutím účinnosti novelizácie 

vysokoškolského zákona univerzita pripravuje nový Štatút Trnavskej univerzity v Trnave, 

ktorého návrh bude členom KR TU predložený na pripomienkovanie na najbližšom zasadnutí 

KR TU. Ako rektor univerzity podotkol, postupne sa odhaľujú nové oblasti, do ktorých 

novelizácia zasahuje, ako je zloženie a činnosť Správnej rady TU (ďalej len „SR TU“), spôsob 

obsadzovania miest vysokoškolských učiteľov a funkčných miest docentov a profesorov, 

v súvislosti s čím budú musieť byť upravené aj zásady výberového konania. Dekanov fakúlt 

informoval, že im bude doručený materiál spoločne s výzvou na zasielanie nominácií do 

výberových komisií. KR TU vzalo na vedomie informáciu rektora univerzity. 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí rektor univerzity poukázal na dôležitú tému, o ktorej chce 

diskutovať najmä na výjazdovom zasadnutí KR TU, no načrtol k nej diskusiu aj priamo na 

rokovaní. Ako informoval, bol medializovaný dokument „cestovná mapa obnovy“, ktorý je 

zverejnený na webovom sídle ministerstva školstva a obsahuje harmonogram krokov, ktoré by 

mali viesť k spojeniu Trnavskej univerzity v Trnave a Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave. 



3 
 

Zlúčená univerzita by mala vzniknúť v roku 2026 pod názvom Trnavská univerzita v Trnave. 

Ako ďalej informoval, vo veci si ho predvolal AS TU na verejné zasadnutie, kde bude odpovedať 

na ich otázky. Rektor univerzity uviedol, že zo strany ministerstva nejde o záväzný materiál, ale 

ministerstvo skutočne pripravuje dve výzvy na čerpanie finančných prostriedkov, pričom prvá je 

pre univerzity, ktoré sa rozhodnú pre integráciu a druhá na investičné projekty. Ak sa univerzita 

bude chcieť zapojiť do jednej z výziev, nie je to rozhodnutím rektora ani dekanov fakúlt, ale 

orgánov univerzity ako je AS TU a SR TU a bez ich žiadosti nie je možné akúkoľvek integráciu 

uskutočniť. Rektor univerzity ďalej informoval členov KR TU, ktoré univerzity o spoločnej 

integrácii diskutujú. Zároveň zdôraznil aj viaceré riziká, ktoré súvisia nielen s nereálnymi 

časovými lehotami, ale aj odlišnou pripravenosťou oboch univerzít na tento krok. Medzi členmi 

KR TU otvoril diskusiu. Niektorí dekani fakúlt poukázali na možné investičné projekty, dekanka 

PdF priblížila dlhoročný problém fakulty, ktorá sa snaží presťahovať z Priemyselnej ulice bližšie 

do centra Trnavy a práve tu by videla možnosť využitia týchto finančných prostriedkov. 

Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“) vysvetlil členom 

KR TU, aký časovo náročný a zdĺhavý je proces získavania stavebného povolenia, čo nie je 

možné stihnúť v stanovenom termíne. Dodal, že univerzita si v tomto projekte naplánovala len 

investície k majetkom a budovám, ktoré má vo vlastníctve a ku ktorým v posledných rokoch 

pripravovala stavebné povolenia. Predseda AS TU poukázal na to, že ak sa univerzita rozhodne 

pre integráciu, všetky procesy bude potrebné koordinovať s partnerskou univerzitou, pričom sa 

tu otvára veľa otázok aj problémov, a to najmä po personálnej stránke. Rektor univerzity ukončil 

diskusiu medzi členmi KR TU s tým, že viac priestoru k tejto téme sa ponúka na blížiacom sa 

výjazdovom zasadnutí KR TU.  

 

Bod 3 

 

 Rektor univerzity navrhol členom KR TU vypustiť bod prorektorky pre vzdelávanie 

akreditáciu a kvalitu kvôli jej neprítomnosti na rokovaní a odovzdal slovo prorektorovi pre 

vedeckú a umeleckú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“). 

 

Bod 4 

  

4.1 

 Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Príprava 

koncepčného materiálu „Výročná správa Trnavskej univerzity o činnosti za rok 2021“. Ako 

uviedol, Výročná správa Trnavskej univerzity v Trnave o činnosti za rok 2021 je zalomená 

v elektronickej verzii a v zmysle zákona bola zaslaná na ministerstvo školstva. Na najbližšie 

zasadnutie SR TU bude možné správu predložiť jej členom už aj v tlačenej verzii.  

 

UZNESENIE KR TU 1/26-24052022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o splnení úlohy RPÚ 2022 - 

Príprava koncepčného materiálu „Výročná správa Trnavskej univerzity o činnosti za rok 

2021“. 

Z: prof. Rábik 
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4.2 

 Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Analýza 

efektivity vydávaných publikácií Edičného plánu TU (z ekonomického a vedecko-výskumného 

hľadiska) – aktualizácia s dátami z roku 2021. Ako uviedol, členom KR TU zaslal vypracovanú 

analýzu s podrobným prehľadom, ktorý si s nimi spoločne prešiel. V analýze sa ukázalo, že 

Edičný fond TU vychádza pozitívne, aj keď niektoré roky sú kolísavé. Súvisí to však aj s rôznymi 

výročiami, ktoré v uplynulých rokoch univerzita oslavovala a boli vydávané publikácie nad 

rámec Edičného plánu TU, čo sa v nasledujúcom roku dofinancovalo. Za minulý rok sa 

z Edičného fondu TU nevyužilo veľa prostriedkov, aj preto v jeho rozpočte na tento rok nastavili 

menšie finančné prostriedky. Analýza efektivity vydávaných publikácií Edičného plánu TU 

potvrdzuje, že by mali byť postačujúce. Prorektor pre vedu vníma ako pozitívny krok, že fakulty 

čoraz viac vstupujú do činnosti tohto fondu spolufinancovaním.  

 K vypracovanej Analýze efektivity publikácii Edičného plánu TU adresovala 

pripomienku iba dekanka PdF, ktorá podotkla, že v niektorých častiach nesedia údaje a sumy 

pridelených zdrojov, ako aj ich čerpania. Prorektor pre vedu ozrejmil členom KR TU, že pri 

vypracovaní analýzy pracoval s podkladmi, ktoré eviduje jeho oddelenie, a ktoré mu poskytlo 

ekonomické oddelenie. Ako ďalej informoval členov KR TU, tieto nezrovnalosti preverí.  

UZNESENIE KR TU 2/26-24052022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Analýza efektivity vydávaných publikácií Edičného plánu TU (z ekonomického a vedecko-

výskumného hľadiska) – aktualizácia s dátami z roku 2021. 

Z: prof. Rábik 

 

4.3 

 Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Analýza 

efektivity podpory publikácií prostredníctvom Grantového fondu TU (z ekonomického a 

vedecko-výskumného hľadiska) – aktualizácia podľa dát z roku 2021. Aj v tomto bode poskytol 

prorektor pre vedu členom KR TU vypracovanú podrobnú analýzu, ktorú si s nimi prešiel. 

Grantový fond sa ukazuje pre univerzitu ako ziskový, jeho ekonomická ziskovosť je minimálne 

na úrovni 53 percent. Negatívom je, že takmer každý štvrtý grant sa nezrealizuje a pridelené 

finančné prostriedky sa musia vrátiť, čo spôsobuje škody. Aj z tohto dôvodu sa snažia Grantový 

fond TU držať prísne a Grantová komisia TU pristúpila k priebežnej kontrole realizácie a k 

čerpaniam grantových prostriedkov. Jednotliví riešitelia sú povinní každoročne vždy k 1. 

novembru predkladať správu o priebežnom plnení schváleného grantu a výške čerpaných 

prostriedkov.   

 K predloženému materiálu Analýza efektivity podpory publikácií prostredníctvom 

Grantového fondu TU zaslala pripomienku dekanka PdF, ktorá uviedla, že v tabuľke 2 a)  počty 

pridelených grantov po fakultách nie sú relevantné, po rokoch, ani vo výslednom sumáre. Aj 

v tomto bode prorektor pre vedu ozrejmil, že pri vypracovaní analýzy pracoval s podkladmi, 

ktoré eviduje jeho oddelenie, a ktoré mu poskytlo ekonomické oddelenie. Rektor univerzity ho 

požiadal, aby tieto nezrovnalosti preveril, nakoľko ide o interný univerzitný materiál.  
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UZNESENIE KR TU 3/26-24052022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Analýza efektivity podpory publikácií prostredníctvom Grantového fondu TU (z 

ekonomického a vedecko-výskumného hľadiska) – aktualizácia podľa dát z roku 2021. 

Z: prof. Rábik 

 

4.4  

 Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Analýza 

publikačnej a grantovej činnosti univerzity za rok 2021 (podľa nového návrhu sústavy študijných 

/ vedných odborov). Prorektor pre vedu poskytol členom KR TU vypracovanú analýzu, ktorú si 

s členmi KR TU prešiel. Ako dodal, analýza poukazuje na zaujímavé dáta, kde síce prišlo 

k poklesu publikačných jednotiek, ale narástol počet databázových výstupov. Nárast od roku 

2022 je až o dvadsať percent, čo však súvisí aj s procesom akreditačného konania.  

 

UZNESENIE KR TU 4/26-24052022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Analýza publikačnej a grantovej činnosti univerzity za rok 2021 (podľa nového návrhu 

sústavy študijných / vedných odborov).   

Z: prof. Rábik 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí poukázal prorektor pre vedu na metodiku k periodickému 

hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti, kde by sa jednotlivé 

fakulty mali dohodnúť, či bude zostavená spoločná metodika v rámci celej univerzity alebo bude 

každá fakulta postupovať podľa svojej vlastnej metodiky. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia, 

počas ktorej sa dekani fakúlt zhodli na spoločnom pracovnom stretnutí v tejto veci s prorektorom 

pre vedu.  

Bod 5 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj: 

- o projekte Univerzitný klaster trnavských univerzít, kde sa postupne pracuje na všetkých 

naplánovaných aktivitách, 

- o blížiacom sa vydaní stavebného povolenia na rekonštrukciu budovy Adalbertinum, 

- o pripravovanom rozpočte na výstavbu kongresovej sály univerzity na Rázusovej ul. v Trnave, 

aby následne mohla univerzita hľadať dodávateľa stavby. 

 

 Prorektor pre rozvoj ďalej informoval členov KR TU o spoločnej porade s dekanmi 

k novým prílohám, ktoré je potrebné vyplniť k implementačnej správe pre Slovenskú akreditačnú 

agentúru pre vysoké školstvo. V tomto kroku je potrebné prispôsobiť jednotný spôsob 

prelinkovania na webovej stránke. Prorektor pre rozvoj poukázal na fakt, že k realizácii musí byť 

preklopená aj fakultná stránka PdF do nového redizajnu. Riaditeľka oddelenia analýz a stratégií 

v oblasti zabezpečovania kvality v súvislosti s touto problematikou informovala členov KR TU 

o štruktúre a termíne spracovávania vnútornej hodnotiacej správy o implementácii vnútorného 

systému TU (tzv. implementačná správa“), aké prílohy sú jej súčasťou, čo je ich obsahom 

a v akej štruktúre musia byť informácie o študijných programoch a habilitačných 

a inauguračných konaniach zverejnené na webovej stránke univerzity.  
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Bod 6 

6.1 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2022 - Organizácia podujatia „30 rokov Trnavskej univerzity“.  V krátkosti uviedol, že v rámci 

30. výročia obnovenia činnosti Trnavskej univerzity v Trnave prebiehajú naplánované 

celouniverzitné podujatia, ako už spomínané udelenie čestného doktorátu rektorovi 

Semmelweisovej univerzity v Budapešti, dr. Bélovi Merkelymu, ale aj na fakultách, ktoré jeho 

oddelenie priebežne medializuje na webovej stránke univerzity aj na sociálnych sieťach.  

UZNESENIE KR TU 5/26-24052022 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2022 - Organizácia podujatia „30 rokov Trnavskej univerzity“. 

Z: prof. Lichner 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

- o personálnej zmene na Oddelení pre vonkajšie vzťahy TU, 

- o činnostiach, ktoré prebiehali v uplynulých mesiacoch na oddelení marketingu a PR, 

- o pripravovaných projektoch na najbližšie obdobie. 

 

Bod 7 

 

7.1 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Vyhodnotenie študijných programov posudzovaných SAAVVŠ SR v rámci vnútorného systému 

kvality univerzity z pohľadu ich finančnej efektívnosti. Členom KR TU poskytla vypracované 

údaje prostredníctvom tabuliek a vysvetlila, aký kľúč a parametre pri ich vypracovávaní použila. 

Pri výpočtoch efektívnosti študijných programov 1. a 2. stupňa denného štúdia vychádzala 

z aktuálneho roka a metodiky financovania ministerstva školstva na rok 2022. Z toho sa odvíjal 

výkon jednotlivých študijných programov, pričom sa brali do úvahy aj mzdové podklady, ktoré 

vychádzali zo mzdového plánovania. Ako uviedla, do vypracovanej tabuľky nie je zaradené 

kritérium vedy, scholarship ani výkony administratívnych pracovníkov, pretože by išlo o náročné 

výpočty. Členom KR TU doplnila, že predložený materiál je iba informatívneho charakteru. 

Rektor univerzity sa priklonil k tomu, aby sa v budúcnosti pri týchto výpočtoch nevypúšťala 

vedecko-výskumná činnosť, pretože bez tohto údaju nemusí finančná efektívnosť vzhľadom 

k študijnému programu vypovedať relevantný údaj.  

 

UZNESENIE KR TU 6/26-24052022 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Vyhodnotenie študijných programov posudzovaných SAAVVŠ SR v rámci vnútorného 

systému kvality univerzity z pohľadu ich finančnej efektívnosti.  

Z: Ing. Naništová 

 

7.2 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Pokračovať v aktualizácii  katalógu pracovných činností univerzity a jej súčastí.  Ako uviedla, 
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k aktualizácii katalógu pracovných činností univerzity a jej súčastí mali stretnutie 

s tajomníčkami, na ktorom spracovali finálnu verziu, ktorú predloží na najbližšie zasadnutie GR 

TU a následne KR TU. Aj v tomto bode doplnila, že vypracovaný materiál je iba odporúčacieho 

charakteru. Rektor univerzity poukázal na fakt, že univerzita často hľadá zamestnancov 

s vysokoškolským vzdelaním na niektoré pracovné miesta, kde to nie je potrebné.  

 

UZNESENIE KR TU 7/26-24052022 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Pokračovať v aktualizácii  katalógu pracovných činností univerzity a jej súčastí.   

Z: Ing. Naništová 

 

7.3 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali prerokovaním a schválením návrhu 

Dodatku č. 4 k Smernici rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 17/2006 o pravidlách 

hospodárenia s majetkom Trnavskej univerzity v Trnave. Kvestorka univerzity ako 

spracovateľka predloženého materiálu vysvetlila členom KR TU dôvody, prečo bolo potrebné 

Smernicu rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 17/2006 o pravidlách hospodárenia 

s majetkom Trnavskej univerzity v Trnave upraviť dodatkom. Táto potreba vznikla v súvislosti 

so schválením Smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 21/2021 na zabezpečenie 

základnej finančnej kontroly a dodatok upravuje iba jeho prílohovú časť. Pretože k predloženému 

materiálu neboli kvestorke doručené žiadne pripomienky a zároveň neodzneli ani na zasadnutí, 

dal rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 8/26-24052022 

KR TU schvaľuje návrh Dodatku č. 4 k Smernici rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 

17/2006 o pravidlách hospodárenia s majetkom Trnavskej univerzity v Trnave 

v predloženom znení.  

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za:11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 V rámci aktuálnych záležitostí informovala kvestorka univerzity o podpísaní poistnej 

zmluvy na poistenie majetku. Ako informovala, v rámci poistnej zmluvy je poistená elektronika, 

sklo na budovách a škody. Spoločne s tajomníčkami fakúlt absolvovali stretnutie s poisťovacím 

agentom. Poistné zmluvy budú zverejnené koncom mája v Centrálnom registri zmlúv a zahŕňajú 

aj poistene zodpovednosti za škodu, ako aj za študentov na praxi. Kvestorka informovala členov 

KR TU aj o uzatvorení poistnej zmluvy na cestovné poistenie zamestnancov s poisťovňou 

Colonade, kde bola vysúťažená výrazne nižšia cena poistného ako doteraz. 

 Kvestorka univerzity informovala o vypovedaní zmluvy vysúťaženou spoločnosťou 

A.En. Slovensko s.r.o. na dodávku elektrickej energie. Z toho vyplýva, že univerzita bude 
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nakupovať energiu za aktuálne ceny na trhu, čo zaťaží jej rozpočet. Kvestorka univerzity 

poukázala aj na to, že podobné problémy majú aj iné vysoké školy a dodávku elektrickej energie 

musí zabezpečiť nástupnícka firma, ktorou bude Západoslovenská energetika a. s. 

 Kvestorka univerzity ďalej oboznámila členov KR TU s problémami v študentskej 

jedálni, kde dodávatelia potravín vypovedajú zmluvy, pretože ceny potravín neustále rastú. 

Situáciu priblížila členom KR TU aj prostredníctvom konkrétnych čísel, kde narástli náklady na 

chod študentskej jedálne o 50 percent a vydané obedy klesli o 70 percent. Počas covidu boli 

výpadky študentskej jedálne kompenzované finančnou dotáciou z ministerstva školstva. Ako 

uviedla, chod študentskej jedálne aktuálne univerzita financuje už druhý mesiac z podnikateľskej 

činnosti študentského domova, ktorý je však v podobnej situácii. Kvestorka univerzity 

informovala členov KR TU, že absolvuje stretnutia s piatimi externými firmami, ktoré prejavili 

záujem o prenájom priestorov študentskej jedálne univerzity. Zároveň vedúca študentskej 

jedálne adresovala kvestorke univerzity žiadosť o zvýšenie ceny stravného, kde prebehne 

rokovanie so zástupcami zamestnaneckej časti, teda odborovou organizáciou. Študentská jedáleň 

čelí problémom s nedostatkom personálu, zároveň je kvalita poskytovanej stravy nepostačujúca 

a preto bude potrebné sa týmto problémom intenzívne zaoberať.  

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že univerzita nemá stále informácie 

z ministerstva školstva o kapitálových výdavkoch, ktoré by pomohli k posunutiu rekonštrukcie 

strechy PdF. Zároveň poukázala na fakt, že univerzita má vypracovaný rozpočet výdavkov, ktorý 

vychádzal z aktuálnych trhových cien, čím sa však bude celý proces predlžovať, budú sa meniť 

aj tieto sumy, a to hlavne smerom hore. KR TU vzalo na vedomie informácie od kvestorky 

univerzity.   

Bod 8 

8.1 

 Riaditeľka Oddelenia analýz a stratégií v oblasti zabezpečovania kvality  informovala 

členov KR TU o vypracovaní a  zverejnení nového obsahu webovej podstránky „Vnútorný 

systém kvality Trnavskej univerzity v Trnave“. Ako uviedla, nová podstránka je už sprístupnená 

na webovom sídle univerzity a tento obsah je aktualizovaný tak, aby napĺňal štandardy SAAVŠ. 

Pôvodný obsah bol zrušený. KR TU vzalo túto informáciu na vedomie.  

8.2  

 Riaditeľka Oddelenia analýz a stratégií v oblasti zabezpečovania kvality informovala 

členov KR TU o  pripravovanom  spustení predmetovej ankety a ankety spokojnosti študentov. 

Spustenie ankiet je pripravené od 1. júna 2022, a keďže bol členmi KR TU schválený nový 

dotazník na predmetovú anketu, ktorý obsahuje štyri otázky z univerzitnej úrovne a ďalších šesť 

si môže fakulta doplniť, požiadala o informáciu o využití tejto možnosti zo strany fakúlt.  

V diskusii sa viacero dekanov vyjadrilo, že tento rok bude anketa spustená len so štyrmi 

otázkami, ale v budúcnosti bude dotazník dopĺňaný aj o fakultné otázky. Riaditeľka Oddelenia 

analýz a stratégií v oblasti zabezpečovania kvality dala v tejto súvislosti do pozornosti 

nedostatočnú funkcionalitu informačného systému pre realizáciu ankiet a nutnosť riešenia pre 

nasledujúce obdobia. . KR TU vzalo na vedomie tieto informácie. 
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KR TU vzalo na vedomie informácie od Riaditeľka Oddelenia analýz a stratégií v oblasti 

zabezpečovania kvality:  

- o  činnostiach prebiehajúcich v súvislosti s projektom „Inovovanie vnútorného systému 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania TU rozvojom personálnych kapacít, 

revíziou vnútorných predpisov a aktov univerzity a systémovým vzdelávaním vo forme 

elearningových kurzov“ 

- o zmenách termínov najbližších zasadnutí KR TU,  

- o slávnostnom zasadnutí Vedeckej rady TU dňa 14 júna, na ktorom bude udelený titul doctor 

honoris causa prof. PhDr. Jánovi Grácovi, DrSc, prof. emeritus. 

 

ROZLIČNÉ 

 Z naplánovaného rokovania KR TU na 21. júna, o ktorom informovala riaditeľka 

kancelárie rektora univerzity, sa ospravedlnili kvôli iným neodkladným pracovným 

povinnostiam traja členovia. Rektor univerzity konštatoval, že sa bude na toto zasadnutie hľadať 

iný, vyhovujúcejší termín.  

 Kontrolórka univerzity informovala členov KR TU o ukončenej finančnej kontrole 

vybraných oblastí finančného hospodárenia na FF a PdF TU. Výsledky kontroly prerokuje 

najskôr s kvestorkou univerzity a následne ich predložia rektorovi univerzity.  

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

                  Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                  Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 


